



Date: 12th March 2024

التاريخ: ١٢ مارس ٢٠٢٤م

Invitation

دعوة

Investor session on Bank Muscat audited financial statements for the year ended 31 December 2023

جلسة نقاشية للمستثمرين حول البيانات المالية المدققة لبنك مسقط للسنة المنتهية في ٣١ ديسمبر ٢٠٢٣

Bank Muscat would like to invite the Investors and Analysts to participate in the year ended 31 December 2023 results discussion session:

يود بنك مسقط دعوة المستثمرين والمحللين الماليين للمشاركة في الجلسة النقاشية حول النتائج المالية للسنة المنتهية في ٣١ ديسمبر ٢٠٢٣ والتي ستعقد:



Thursday, 14th March 2024

الخميس ، ١٤ مارس ٢٠٢٤م



1:00 pm (Muscat Time)



١:٠٠ ظهراً (بتوقيت مسقط)



The agenda of this discussion will be to present the audited financial performance for the year ended 31 December 2023. The presentation will be followed by a Q&A session.

سيتم جدول أعمال الجلسة عرض النتائج المالية المدققة للسنة المنتهية في ٣١ ديسمبر ٢٠٢٣. هذا وسيتم عرض النتائج فقرة للأسئلة والأجوبة.

The session will be conducted via Zoom, Meeting ID, link and QR code below:

سيتم عقد هذه الجلسة عبر برنامج الاتصال المرئي Zoom خلال الرقم التعريفي للاجتماع أو الرابط أو رمز الإستجابة السريع أدناه:



Click to join the meeting

Meeting's Link

Meeting ID: 921 5179 4543

Passcode: 303296

For further details, please contact the Investor Relations Officer:

Ms. Narjis Fida Hussain Al Lawati

Email: IR@bankmuscat.com

Phone: +968 24768458

اضغط للانضمام إلى الاجتماع

رابط الاجتماع

الرقم التعريفي للاجتماع: 921 5179 4543

رمز المرور: 303296

للمزيد من التفاصيل يرجى التواصل مع مسؤول علاقات المستثمرين:

الفاضلة/ نرجس فدا حسين اللواتي

البريد الإلكتروني: IR@bankmuscat.com

الهاتف: +٩٦٨ ٢٤٧٦٨٤٥٨



وليد بن خميس الحشار

الرئيس التنفيذي

Waleed K. Al Hashar

Chief Executive Officer

